
Bestyrelsesmøde, afholdt den 18. september 2019 

 

Dagsorden: 1. Velkommen ved formanden 

 2. Godkendelse af referat fra forrige møde 

 3. Igangværende og nye opgaver 

 4. Evt. 

 

Deltagere: Ejnar Bjerring, Mariann Leismann, John Hem og Anita Lauridsen. 

 

1. Formanden bød Mariann Leismann og suppleant John Hem velkommen. 

Regnskab for bestyrelsesmøder, velkomstgaver til nye beboere m.v. blev fremlagt og godkendt. 

Inspektøren er ved at undersøge, sammen med projektlederen af renoveringen af rækkehusene, om 

der kan spares yderligere på renoveringen. Omkring 1. oktober 2019, vil der blive indkaldt til 

orienteringsmøde omkring projektet. 

 

2. Referatet godkendt. 

 

3. Der er p.t. ikke nye opgaver i gang, ej heller planlagt nogen. 

Bedet ved blokken ud mod Ørbækvej, ser lidt usselt ud. Formanden kontakter varmemesteren for at 

afdække om der kan plantes nogle flere lave buske, så der bliver mere sammenhæng i bedet.  

 

4. Der står mange cykler i kælderen som ikke har været brugt i et år, eller længere. Om de tilhører 

nogle af beboerne, vides ikke. Formanden kontakter varmemesteren som sørger for at sætte sedler 

på så der kan blive ryddet op. 
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